
  Protokół  nr  XXXVI.17

z obrad XXXVI zwyczajnej sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu  26 września  2017 roku
w  godzinach   1100 -  1152  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Miasta  Ełku,  przy  ulicy  Marsz.
J. Piłsudskiego 4.

Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.
W sesji uczestniczyło 23 radnych, zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Miasta Dariusz Wasilewski otworzył  XXXVI sesję Rady Miasta Ełku

wypowiadając formułę: „Otwieram XXXVI zwyczajną sesję Rady Miasta Ełku”. Na podstawie listy
obecności stwierdził prawomocność obrad -  w chwili obecnej w sesji uczestniczy 23  radnych,  co
wobec  ustawowego  składu  rady  wynoszącego  23  radnych  stanowi  kworum  pozwalające  na
podejmowanie prawomocnych decyzji. 

          Przewodniczący  Rady  Miasta Dariusz Wasilewski powitał: Prezydenta Miasta Tomasza
Andrukiewicza,  Pierwszego   Zastępcę  Prezydenta  Miasta  Artura  Urbańskiego,  Sekretarza  Miasta
Marcina  Radziłowicza,  Skarbnika  Miasta  Jarosława  Wróbla,  Halinę  Bender  Prezesa  Zespołu
Inwestycji, naczelników wydziałów, przedstawicieli mediów i wszystkich zebranych.

Pkt 2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji - protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta.
Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poprosił o zgłaszanie uwag, zastrzeżeń do

protokołu z ostatniej sesji.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski

stwierdził, że radni przez aklamację przyjęli protokół nr XXXV.17 bez uwag.

Pkt 3 . Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  poinformował,  że  na  pisemny  wniosek

prezydenta  miasta  wnosi  o  uzupełnienie  proponowanego  porządku  obrad  o  podjęcie  uchwał
w sprawach:
- powołania członków Rady Muzeum przy Muzeum Historycznym w Ełku,
- ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy.
Radni projekty uchwał otrzymali i były one przedmiotem obrad w komisjach.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  poprosił  o  inne  wnioski  do
zaproponowanego porządku obrad. 

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  oprócz  wyżej  zacytowanych  wniosków
o uzupełnienie porządku obrad, zgłosił formalny wniosek o wykreślenie z zaproponowanego porządku
obrad dwóch tematów dot. podjęcia uchwał w sprawach:
- przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, zwanego „Ełk
Baranki”,
-  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „Ełk–Obwodnica
Północna IV”.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  poinformował,  że  projekt  uchwały
w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,
zwanego „Ełk – Baranki” jest wnioskiem grupy radnych, zwrócił  się do wnioskodawców projektu
uchwały z zapytaniem: czy wyrażają zgodę  na wycofanie punktu?

Radny  Bogusław  Wisowaty  jako  wnioskodawca  uznał,  że  wniosek  prezydenta  jest  jak
najbardziej zasadny i nie wniósł sprzeciwu.

Radny  Krzysztof  Wiloch  poinformował,  że  radny  Wisowaty  wyraził  swoją  opinię,
natomiast jest również jednym z wnioskodawców i prosi o informację o uzasadnieniu wykreślenia
tego projektu uchwały.
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Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz w uzasadnieniu między innymi poinformował:

- na komisjach szczegółowo analizowano temat, głosy były bardzo różne,

- została przedłożona analiza zasadności przystąpienia do opracowania zmiany  miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego, zwanego „Ełk – Baranki”, uchwalonego uchwała nr XV/128/03
Rady Miasta Ełku z dnia 18 listopada 2003 r. i stopnia zgodności z ustaleniami studium,

- podczas obrad Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego oraz Komisji Budżetowej i
Rozwoju prezydent poprosił o dokonanie wizji lokalnej w terenie

-  biorąc  pod  uwagę  ożywioną  dyskusję  i  różne  opinie  –  dokonanie wizji  lokalnej  w  terenie
i sporządzenie bilansu zapotrzebowania na budownictwo mieszkaniowe – zgodnie z opinią Miejskiej
Komisji Urbanistyczno - Architektonicznej.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego  i  Porządku  Publicznego  Wojciech
Kwiatkowski zobowiązał się, że w najbliższym czasie zaproponuje spotkanie komisji z wizją lokalną
w terenie na os. Baranki.

 Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski stwierdził, że wnioskodawcy nie wnieśli
sprzeciwu do wniosku.

Po  zakończeniu  dyskusji  Przewodniczący  Rady  Miasta  Dariusz  Wasilewski  odczytał
propozycję porządku obrad z uwzględnieniem wyżej zgłoszonych i zacytowanych wniosków i  poddał
pod głosowanie: 23 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzym.” - jednomyślnie
„za”      radni  przyjęli      następujący porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu  z poprzedniej sesji rady (nr XXXV.17).
3. Zatwierdzenie porządku obrad.  
4. Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2017-2027,
2) zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2017, 
3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2018 rok,
4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2018 rok,
5) uchylająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty oraz określenia wysokości stawki opłaty od 

posiadania psów,
6) szczegółowych  zasad  i  trybu  przyznawania  stypendiów  artystycznych  w  zakresie  twórczości

artystycznej oraz upowszechniania kultury i sztuki,
7) nadania statutu Szkole Podstawowej nr 1 w Ełku,
8) przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego

„Ełk – Dolna”,
9) powołania członków Rady Muzeum przy Muzeum Historycznym w Ełku,
10) ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy.
6.  Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej miasta Ełku, w tym o przebiegu

realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2017 roku.
7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu miasta Ełk za I półrocze 2017 roku.
8. Raport z realizacji „strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 –

2018 za rok 2016.
9.  Interpelacje i zapytania radnych.
10. Oświadczenia i wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.

Pkt 4.  Sprawozdanie z działalności prezydenta miasta za okres między sesjami.
Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od 28 sierpnia 2017 r.  do

22 września 2017  r., w załączeniu do protokołu.
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Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz  w uzupełnieniu informacji, którą radni otrzymali na
piśmie przedstawił działania jakie były dokonywane w ostatnim okresie  międzysesyjnym, między
innymi poinformował:

 Zestawienie postępowań realizowanych od 29 sierpnia 2017 r., na które zawarto umowę:
-  rozwój  turystyki  opartej  o  dziedzictwo  naturalne  i  kulturalne  trans  granicznych  miast  Ełku
i Kowna - Plaża Miejska - I etap.

 Postępowania,  w których został dokonany wybór najkorzystniejszej  oferty (przed podpisaniem
umowy):
- prowadzenie bieżącego utrzymania i remontów oświetlenia ulicznego i parkowego na terenie
Gminy Miasta Ełk,
- remont nawierzchni jezdni i chodników na dojeździe na targowisko przy ul. Targowej w Ełku, 

 Postępowania,  w których dokonano otwarcia ofert  (trwa ocena ofert  pod względem formalno-
prawnym):
- projekt budowy ul. św. Wojciecha w Ełku 
- projekt budowy ulicy Kolonia na odcinku od DK16/56 do granic miasta Ełku,
-  renowacja  sieci  kanalizacji  deszczowej w  ulicy  T.  Kościuszki  w  Ełku  na  odcinku  od  ulicy
J. Słowackiego do ulicy E. Orzeszkowej. 

 Postępowania ogłoszone (przed otwarciem ofert):
- budowa hali sportowej przy Zespole Szkół Sportowych w Ełku.

 31  sierpnia  2017  r.  w  sali  konferencyjnej  ełckiego  ratusza  Prezydent  Miasta  Ełku  Tomasz
Andrukiewicz i Zastępca Prezydenta Miasta Ełku Artur Urbański wręczyli trzynastu nauczycielom
akty nadania stopnia nauczyciela mianowanego, złożyli gratulacje oraz życzenia owocnej pracy na
rzecz dzieci i młodzieży. Po otrzymaniu aktów nauczyciele złożyli ślubowanie. 

 Prezydent  Miasta Ełku 12 września wziął  udział  w spotkaniu przedstawicieli  kilkunastu miast
z województwa warmińsko-mazurskiego, do których skierowane jest rządowe wsparcie w ramach
„Pakietu dla średnich miast”.

 19  września  odbyło  się  kolejne  posiedzenie  Zarządu  Związku  Międzygminnego  „Gospodarka
Komunalna.

 Powstały dwa kolejne niepubliczne przedszkola w naszym mieście:
1) przy ul. Matki Teresy z Kalkuty 3 – przedszkole niepubliczne „Tęczowy Zakątek”,
2) przy ul. Jana Kochanowskiego 44 -  Baśniowy Las.

 Kończy się sezon w Ełckim Parku Linowym - będzie otwarty do soboty 30 września. Natomiast
w październiku przy ładnej pogodzie park linowy będzie czynny tylko w piątki, soboty i niedziele.
W tym sezonie z parku linowego skorzystało łącznie ok. 30 tys. osób.

 Prezydent  spotykał  się  z  przedsiębiorcami,  którzy  zakupili  tereny  pod  inwestycje  w  Ełku,
w pobliżu PNT.

 Prezydent spotkał się z parlamentarzystami z naszego regionu – senator Małgorzatą Kopiczko
i posłem Wojciechem Kossakowskim.

 Trwają prace nad projektem budżetu miasta na  2018 rok.

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  zabrania  głosu  i  brakiem  formalnych  zastrzeżeń  do
przedstawionego sprawozdania  Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni zapoznali  się
i przyjęli do wiadomości sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta. 

Pkt 5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2017-

2027,  w załączeniu do protokołu. 
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Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował,  że projekt  uchwały wraz ze zmianami
budżetu miasta szczegółowo omawiano  w poszczególnych komisjach. Wniósł o przyjęcie uchwał.

 Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
> Przewodnicząca Komisji  Oświaty i   Kultury Ewa Awramik  poinformowała,  że  komisja  wydała
pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła
pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego  i  Porządku  Publicznego Wojciech  Kwiatkowski
poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła
pozytywną opinię do projektu uchwały. 
> Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Irena Markowska poinformowała,
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVI.355.17  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na
lata 2017– 2027, w załączeniu do protokołu.

* * *
2) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2017 rok,  w załączeniu do protokołu.

Zaproponowane  zmiany  do  budżetu  omawiane  były  na  poszczególnych  komisjach.
Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:  
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska

poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVI.356.17 w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2017 rok, w załączeniu do
protokołu.  

*  *  * 
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3) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2018 rok,
w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz  omówił i wniósł o przyjęcie uchwał w kolejnych
punktach 4) i 5).

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska

poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

W dyskusji głos zabrał radny Krzysztof Wiloch. Poinformował, że będzie głosował przeciw.
Uważa, że nie powinno się podnosić podatku dla właścicieli budynków mieszkalnych. Rozumie, że
miasto  musi  inwestować,  swoje  argumentacje  przedstawił  na  posiedzeniu  komisji  Mienia
Komunalnego i Porządku Publicznego, jednak  nie znalazł zrozumienia wśród radnych.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 2,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVI.357.17. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na
2018 rok, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
4) Projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na
2018 rok, w załączeniu do protokołu.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 2.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVI.358.17 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transporto-
wych na 2018 rok, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
5) Projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty oraz określenia wysokości
stawki opłaty od  posiadania psów, w załączeniu do protokołu.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.
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Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 Przewodnicząca  Komisji  Rodziny,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej  Irena  Markowska

poinformowała, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVI.359.17 uchylająca uchwałę  w sprawie wprowadzenia  opłaty oraz określenia
wysokości stawki opłaty od  posiadania psów, w załączeniu do protokołu.

*  *  *

6) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania stypendiów artystycznych
w zakresie twórczości artystycznej oraz upowszechniania kultury i sztuki, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i formie autopoprawki zgłosił następujące
brzmienie punktu 5) w § 2 ust. 4: „5) cechuje się nienaganną postawą według powszechnie przyjętych
norm społecznych.”  Następnie wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik poinformowała, że  komisja wydała

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w zaproponowanym brzmieniu, z uwzględnieniem zgłoszonej autopoprawki.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XXXVI.360.17 w  sprawie  szczegółowych  zasad  i  trybu  przyznawania  stypendiów
artystycznych w zakresie twórczości artystycznej oraz upowszechniania kultury i sztuki, w załączeniu
do protokołu.

*  *  *
7) Projekt uchwały w sprawie  nadania statutu Szkole Podstawowej nr 1 w Ełku,  w załączeniu do
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miasta   Dariusz  Wasilewski  poinformował,  że  radni  na  piśmie
otrzymali autopoprawkę do projektu statutu, a mianowicie w  § 66 pkt 1. powinien mieć następujący
zapis: „1. Zmiany do statutu szkoły uchwala rada pedagogiczna w formie aneksu.” Następnie poprosił
o przedstawienie opinii przyjętych przez komisje:
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 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik poinformowała, że  komisja wydała
pozytywną opinię do projektu uchwały.

 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła
pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem zgłoszonej autopoprawki.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XXXVI.361.17 w  sprawie  nadania  statutu  Szkole  Podstawowej  nr  1  w  Ełku,
w załączeniu do protokołu.

*  *  * 
8) Projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego, zwanego „Ełk – Dolna”,  w załączeniu do protokołu.

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVI.362.17 w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospoda-
rowania przestrzennego, zwanego „Ełk – Dolna”,  w załączeniu do protokołu.

* * *
9)  Projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  członków Rady  Muzeum  przy  Muzeum  Historycznym
w Ełku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański poinformował, że kończy się kadencja pierwszej
Rady  Muzeum  i  istnieje  konieczność  powołania  kolejnej  rady.  Wniósł  o  podjęcie  uchwały
z zaproponowanymi członkami Rady Muzeum przy Muzeum Historycznym w Ełku.

Przewodniczący  Rady Miasta   Dariusz  Wasilewski  poinformował,  że  w wyniku prac  nad
projektem uchwały w komisjach, dokonano korekty redakcyjnej. Radni otrzymali prawidłowy projekt
uchwały  z  datą  22  września  i  nad  tym projektem procedujemy.  Poprosił  o  przedstawienie  opinii
przyjętych przez komisje:
 Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik  poinformowała, że  komisja  wydała

pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący  Komisji  Sportu  i  Rekreacji  Andrzej  Koc  poinformował  -  komisja  wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
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W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 1.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XXXVI.363.17 w  sprawie  powołania  członków  Rady  Muzeum  przy  Muzeum
Historycznym w Ełku, w załączeniu do protokołu. 

* * *
10) Projekt uchwały w sprawie ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz
najemcy,  w załączeniu do protokołu.  

Prezydenta Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o przyjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały, w załączeniu do protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i Porządku Publicznego Wojciech Kwiatkowski

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja wyraziła

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  D.  Wasilewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  23 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 23 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących”- 0.  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 23 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XXXVI.364.17 w sprawie ustalenia oprocentowania przy sprzedaży lokalu mieszkalnego
na rzecz najemcy, w załączeniu do protokołu.  

Pkt 6.  Informacja o kształtowaniu się  wieloletniej  prognozy finansowej  miasta  Ełku,  w tym
o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2017 roku.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  radni  otrzymali  zarządzenia
nr 1222.2017 i nr 1223.2017. Były one przedmiotem szczegółowych analiz i dyskusji w komisjach.
Ponadto jest pozytywna opinia o przedłożonej przez Prezydenta Miasta Ełku informacji o przebiegu
wykonania budżetu miasta Ełku za I półrocze 2017 roku zawarta w chwale nr RIO.VIII-0120-462/17
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 6 września 2017 r.

          Szczegółowa informacja – Zarządzenie nr 1222.2017 Prezydenta Miasta Ełku  z dnia 29 sierpnia
2017 r.  w sprawie przyjęcia  informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej miasta
Ełku, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2017 roku, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik poinformowała, że  komisja zapoznała

się.
> Przewodniczący Komisji Sportu i Rekreacji Andrzej Koc poinformował - komisja zapoznała się.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego  i  Porządku  Publicznego Wojciech  Kwiatkowski

poinformował, że komisja zapoznała się.
> Przewodnicvzący Komisji  Rewizyjnej  Ireneusz Dzienisiewicz poinformował -  komisja dokonała

analizy i zapoznała się nie wnosząc zastrzeżeń..
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja zapoznała

się.
> Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Irena Markowska poinformowała,

że  komisja zapoznała się.

  Radni nie podjęli dyskusji i nie wnieśli zastrzeżeń.
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        Przewodniczący   Rady  Miasta  stwierdził  przyjęcie  informacji  zawartej  w  Zarządzeniu
nr 1222.2017 Prezydenta Miasta Ełku z dnia 29 sierpnia 2017 r.

Pkt 7.  Informacja o przebiegu wykonania budżetu miasta Ełk za I półrocze 2017 roku.
Szczegółowa  informacja  –  Zarządzenie  nr  1223.2017  Prezydenta  Miasta  Ełku  z  dnia

29 sierpnia  2017 r.  w sprawie przyjęcia  informacji o  przebiegu wykonania budżetu miasta Ełk za
I półrocze 2017 roku, w załączeniu do protokołu.

Przedłożone  sprawozdanie  szczegółowo  omawiano  w  poszczególnych  komisjach.
Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych przez
komisje:  
> Przewodnicząca Komisji Oświaty i  Kultury Ewa Awramik poinformowała, że  komisja zapoznała

się.
> Przewodniczący Komisji Sportu i Rekreacji Andrzej Koc poinformował - komisja zapoznała się.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego  i  Porządku  Publicznego Wojciech  Kwiatkowski

poinformował, że komisja zapoznała się.
> Przewodnicvzący Komisji  Rewizyjnej  Ireneusz Dzienisiewicz poinformował -  komisja dokonała

analizy i zapoznała się nie wnosząc zastrzeżeń..
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja zapoznała

się.
> Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Irena Markowska poinformowała,

że  komisja zapoznała się.

Nie podjęto dyskusji.

        Przewodniczący  Rady Miasta stwierdził przyjęcie informacji zawartej w Zarządzeniu
nr 1223.2017 Prezydenta Miasta Ełku z dnia 29 sierpnia 2017 r.

Pkt 8.  Raport z realizacji „Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na
lata 2008 – 2018 za rok 2016.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  raport  z  realizacji  „Strategii
Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 – 2018 za rok 2016 szczegółowo
omawiany był w poszczególnych komisjach.

Przewodniczący Rady Miasta  Dariusz Wasilewski poprosił o przedstawienie opinii przyjętych
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Jan Stradczuk poinformował -  komisja zapoznała
się.
> Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej Irena Markowska poinformowała,

że  komisja zapoznała się i akceptuje.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono uwag.

Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski stwierdził, że radni zapoznali się i przyjęli
raport z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 – 2018
za rok 2016, który stanowi załącznik do protokołu.

Pkt 9. Interpelacje i zapytanie radnych.

Radny Krzysztof  Wiloch  poinformował,  że  w  miesiącu  sierpniu  podjęliśmy  uchwałę
w sprawie  wyboru  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  ustalenia  stawki
takiej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności oraz  w sprawie ustalenia
ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których
znajdują się domki letniskowe lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno –
wypoczynkowe. Dyskutowaliśmy na temat  sposobu naliczania opłat  za gospodarowanie odpadami
komunalnymi, powstającymi na nieruchomościach należących do Polskiego Związku Działkowców,
wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. Radny nadal uważa, że powinniśmy zwolnić
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z  opłat  tych,  którzy  użytkują  działki  rekreacyjnie.  Poinformował,  że  nie  otrzymał  odpowiedzi  na
pismo z dnia 23 sierpnia.

Prezydent Miasta zapewnił, że radny w dniu jutrzejszym odpowiedź otrzyma.

Pkt 10. Oświadczenia i wolne wnioski. 
Radny Michał  Tyszkiewicz  zwrócił  się  z  wnioskiem o rozwiązanie  problemu dotyczącego

stref  taryfowych  dla  taksówek.  Stwierdził,  że  tej  chwili  obowiązuje  w  Ełku  pewna  dowolność,
zwłaszcza na obwodnicy i taksówkarze według własnego uznania zmieniają stawkę w taryfikatorach.
Poprosił  o  sprawdzenie,  czy  jest  potrzeba  uchwalenia  stosownej  uchwały  Rady  Miasta,  czy  też
wystarczy  -  w  porozumieniu  z  Generalną  Dyrekcją  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  -  ustawić
odpowiednie oznakowanie dotyczące stref. 

Radny  Wojciech  Kwiatkowski  zaproponował,  aby  przy  opracowaniu  planu  Ełk-Dolna
uwzględnić wybudowanie kładki dla pieszych nad drogą kolejową Rail Batlika oraz aby było połączenie
pieszo-rowerowe pomiędzy os. Konieczki i os.  Zatorze.

Radny Dariusz Dracewicz poinformował, że przy Wąskim Torze działa Ełckie Stowarzyszenie
Twórców  i  Artystów  Nieprofesjonalnych  ESTIAN,  skupiające  twórców  amatorów.  W  miniony
weekend  został  zdjęty  szyld   stowarzyszenia.  Radny  pyta,  czy  jest  jakaś  alternatywa  dla  tego
stowarzyszenia?

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  Stowarzyszenie  Twórców
i Artystów Nieprofesjonalnych ESTIAN było, jest i będzie wspierane przez miasto i instytucje miasta.
W chwili  obecnej  w  budynku  stacyjnym  prowadzony  jest  remont  i  dlatego  zdjęty  został  szyld.
Stowarzyszenie  grzecznościowo  korzysta  z  pomieszczeń  Muzem  Historycznego  w  Ełku,  nie  są
pobierane opłaty za to, a stowarzyszeniu wskazano możliwość korzystania z innego pomieszczenia na
czas modernizacji.

Radny Mirosław Sawczyński wyraził słowa wdzięczności, że poruszony został temat Ełckiego
Stowarzyszenia Twórców i Artystów Nieprofesjonalnych ESTIAN.

Pkt 11. Zakończenie obrad.

Po wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Dariusz Wasilewski zakończył
sesję wypowiadając  formułę: „Zamykam XXXVI  zwyczajną sesji Rady Miasta.”

Protokołowała:           Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska      Dariusz  Wasilewski     
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